
Interpellasjon til KS-møtet den: 23.02.2023

Vi vet at finnes et stort miljø for e-sport i Samnanger, men de har ikke en felles arena 
for å utøve sin interesse. Vi mangler rett og slett et konkret sted for ungdom å 
treffes, som er interessert i e-sport. Nå har hele «teknisk etat» flyttet til Totland, så 
det kan være ledige lokaler på kommunehuset. Det gamle biblioteket på 
kommunehuset er så vidt Samnanger FrP vet om – helt tomt (brukt til treningsrom 
pr. i dag). Dette vil være en perfekt lokasjon og være et svært godt tiltak for sosial 
utenforskap i kommunen vår. Lokalet ligger tett inn til Samnanger Ungdomsskole og 
kan kanskje også være tilrettelagt for skole/fritidsordningen. Vi kjenner til at 
utenforskap gjør noe med de flotte ungdommene våre – det er godt dokumentert. Vi 
vet også at det er offentlige midler som kan søkes om, for etablering av et slikt nytt 
tilbud for ungdom. Det er meningsløst at det står gratis lokale disponibelt, som ikke 
er i bruk til samfunnsnyttige formål.

Vedtak i kommunestyret:
Vil Rådmann utarbeide en sak til Kommunestyret for å utarbeide planer og se på 
lokalitetene i kommunehuset? I tillegg sørge for at det blir søkt om midler til å 
etablere et slikt senter på kommunehuset og at det eventuelt blir satt av midler i 
budsjettet til etablering av et slikt senter?


